Instructions 指示

This booklet sets out the results of allocation of Offer Shares under the Hong Kong Public Offering for applicants using **White Application Forms** and **White Form eIPO**.

Only the identification numbers of wholly or partially successful applicants using **White Application Forms** and **White Form eIPO** are set out in this booklet. The allocation results for applicants using **Yellow Application Forms** and applicants giving **electronic application instructions** to HKSCC via CCASS are set out in a separate booklet. **No allocation results for unsuccessful applications are shown in this booklet.**

In searching for allocation results in respect of your application using a White Application Form or through the White Form eIPO service, you should look for the identification number stated in the White Application Form you submitted or entered by you when inputting your electronic application instructions on the White Form eIPO designated website, which may be a Hong Kong identity card number, a passport number or a Hong Kong business registration number. The entries are arranged in ascending order alphabetically and numerically. Your identification number will not be shown in this booklet if your application using a White Application Form or White Form IPO is unsuccessful.

You can also access allocation results from the following channels:

- telephone the Hong Kong Public Offering allocation results telephone enquiry line on 183 3881 between 8:00 am and 12:00 midnight from October 26, 2006 to October 29, 2006;
- visit the Hong Kong Public Offering website at www.icbcipo.com at any time from 8:00 am on October 26, 2006 to 12:00 midnight on November 2, 2006;
- visit the Hong Kong Exchanges and Clearing Limited website at www.iporesults.hkex.com.hk.

本小冊子列載使用**白色申請表格**及**白表e**IPO的申請人於香港公開發售中的發售股份的分配結果。

本小冊子只列載使用**白色申請表格**及**白表elPO**所申請股份獲全部或部分分配的申請人的識別編號。使用**黃色申請表格**及透過中央結算系統向香港結算發出**電子認購指示**的申請人的分配結果列載於另一本小冊子。本小冊子並無列載不成功的申請的分配結果。

閣下應按照 閣下在所遞交的白色申請表格上列明或 閣下在白表elPO指定網站輸入電子認購指示時輸入的識別編號查閱 閣下使用白色申請表格或透過白表elPO服務申請的分配結果。該編號可為香港身份證號碼、護照號碼或香港商業登記證號碼。各個編號乃按英文字母及數字以遞增次序排列。若 閣下使用白色申請表格及白表elPO所作的申請不成功,則本小冊子將不會列載 閣下的身份識別編號。

閣下亦可透過以下渠道獲知分配結果:

- 於2006年10月26日至2006年10月29日上午八時正至午夜十二時正期間,致電香港公開發售分配結果查詢熱線(電話號碼:1833881)查詢;
- 於2006年10月26日上午八時正至2006年11月2日午夜十二時正任何時間內,瀏覽 香港公開發售網頁(網址:www.icbcipo.com);
- 瀏覽香港交易及結算所有限公司網頁(網址:www.iporesults.hkex.com.hk)。

i